



General Circular pursuant to the Health Insurance Law (No 11 of 2013) of the Emirate of Dubai	تعميم عام بموجب قانون التأمين الصحي (رقم 11 لسنة 2013) لإمارة دبي
General Circular Number 17 of 2020 (GC 17/2020)	تعميم عام رقم 17 لسنة GC 2020) (17/2020
Subject of this General Circular: Postponement of Upgrade of ICD-10-CM, CPT and HCPCS Code Sets to Version 2018	موضوع التعميم العام: تأجيل تحديث ICD-10-CM و CPT و HCPCS Code إلى الإصدار 2018
 Applicability of this General Circular: This Circular applies to: All service providers (Dubai and NE) enrolled with eClaimLink All HIPs (Insurers and TPAs) 	الجهات المعنية لتطبيق التعميم العام: ينطبق هذا التعميم العام على: •جميع مزودي الخدمة (دبي و الإمارات الشمالية) المسجلين على نظام المطالبات الإلكتروني eClaimLink •جميع شركات التأمين وشركات المطالبات التأمينية
Purpose of this General Circular: To postpone the upgrade of ICD-10-CM, CPT and HCPCS code sets to version 2018	الغرض من التعميم العام: لتأجيل تحديث مجموعات الترميز ICD-10-CM و CPT و HCPCS إلى الإصدار 2018
Authorized by: Saleh Al Hashimi, CEO, Dubai Health Insurance Corporation	الإعتماد: صالح الهاشمي – المدير التنفيذي لمؤسسة دبي للضمان الصحي
Drafted by: Ali F. Lutfi, Dubai Health Insurance Corporation Ken Fan, Consultant, Dubai Health Insurance Corporation	الصياغة: علي لطفي – مؤسسة دبي للضمان الصحي كين فان – استشاري، مؤسسة دبي للضمان الصحي
Publication date: 28/5/2020	تاريخ النشر: 2020/05/28
This document replaces: General Circular Number 12 of 2020	يعمل بهذا التعميم العام بدلاً عن: <u>General Circular Number 12 of 2020</u>
This document has been replaced by: Not applicable	تم استبدال هذا التعميم العام بـ: لا يوجد
Effective date of this General Circular: Immediately upon publication	تاريخ نفاذ هذا التعميم العام: فور النشر
Orace period for compliance: None	فترة سماح للامتثال: لا يوجد
Objectives of this General Circular: With the intention to provide more time for preparation and in the DHA's usual spirit to facilitate the market, the upgrade of ICD-10-	أهداف هذا التعميم: لتوفير المزيد من الوقت للتحضير، وكما هو معهود من هيئة الصحة بدبي لتيسير المهام على سوق العمل سيتم تأجيل تحديث مجموعات الترميز (ICD-10-CM, CPT





CM, CPT and HCPCS Code Sets to Version 2018	and HCPCS) إلى الإصدار 2018 حتى 00:00 ، 1 يوليو
will be postponed to 00:00, 1 July 2020. For	2020. يرجى الرجوع إلى التعميم العام رقم 03 لعام
details of the code set upgrades, please refer	General Circular Number (GC 03/2020) 2020
to General Circular Number 03 of 2020 (GC	(GC 03/2020) 03 of 2020 (GC 03/2020) للحصول على تفاصيل
03/2020)	تحديثات مجموعة التعليمات البرمجية.

قي حال وجود أي استفسار، يرجى التواصل عبر البريد emails to DHIC-DRGProject@dha.gov.ae (DHIC-DRGProject@dha.gov.ae)